
Protokoll fört vid sammanträde med sty-
relsen för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 071001 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande:  Barry Smith, Helen Göransson, An-
ders Johansson, Lena Bergefors, Sven Wahlström, 
Stickan Hedblom, Asbjörn Norling.  
 

 
§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 

• Nivån på toalettstädning diskuterades och kommer att tas upp på plane-
ringsmötet 20/10. 

  
 I övrigt godkändes protokollet och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 

13000:- har beviljats från bygdemedel för åtgärder på Jollehamnen.  
Sven rapporterade att de största avvikelserna på intäkterna mot budget är Bingo 
samt C’55or. Det påpekades att även den budgeterade annonsbilagan uteblev. På 
kostnadssidan är det resersättningar som ligger över budget. 

 
§4 Post 
 Kommunen har begärt att få in ett underlag för att kunna avsluta ärendet kring 

reklamskylten som är borttagit. Ansv.AN.   
 
§5 Rapporter 
  
 Ordförande 

• Varvet.  
 Asbjörn rapporterade att den södra delen av varvet måste flyttas inför 

hösten 2008. Kommunen räknar med att ta ett beslut i frågan om placer-
ing av varvet inom kort och då kan vi påbörja detaljplanering av flytten. 

• Följande förslag har inkommit: 
 Flera bryggor skulle kunna läggas ut kring jolle hamnen. 
 Finns det intresse för att arrangera ett SM för någon annan båt typ än 

mirror? 
 Dessa förslag/frågor behandlas under planeringsmötet 20/10. Styrelsen 

beslutade, dock, att redan nu tillskriva kommunen om möjligheten till 
flera bryggor kring jolle hamnen.  

• Hamnkommittén har beviljat höjningen av toalett avgift till 5000:-/år. 
• Styrelsen föreslår att Stickan Hedblom ingår i Ö/F-Hamnkommitte som            

adjungerad denna höst för att sedan väljas som en av SSS två           re-
presentanter kommande år.   

    
  
 
 Jolle 

Säsongs avslutning äger rum på söndag 7/10 i Kungsgårdsviken. Klubben vill 
tacka Rolf Ransén för den optimist rigg och segel som han har skänkt till verk-
samheten.  

 
 



 
 
 

Kölbåt 
Anders rapporterade att säsongen är avslutat och samtliga bojor är upptagna.
  
Anläggning 
Inget rapporterades.  
 
Webbmaster 
Inget rapporterades.  
 
Ceremoni 
Inget rapporterades. 

 
 
§6 Övriga Frågor 
 Kallelse till planeringsmötet bifogas.    

 
      

§7 Kvarstående frågor 
• Inga antecknades. 

 
§8 Tagna beslut  

• Skrivelse till kommunen. 
 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Kjell för fikat. Lena fick äran 
att ansvara för fikat vid nästa sammanträde den 5 november 2007 kl. 19.00 på 
klubbhuset. 
 

 
 
 __________________  __________________ 
 Asbjörn Norling  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 
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